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COMUNICAT DE PRESĂ 

  

Astăzi, 8 iulie 2025, în jurul orei 08:30, la sediul Societății Complexul Energetic Valea 
Jiului SA, a avut loc o întâlnire de lucru cu participarea domnului Constantin FULGA, 
prefectul Județului Hunedoara, membrilor Consiliului de Administrație, directorului 
general al S CEVJ SA, reprezentanților sindicali precum și a conducerii Sucursalei 
Electrocentrale Paroșeni. 

În cadrul întâlnirii s-a făcut o informare privind posibilele cauze care au determinat 
avaria din data de 07.07.2025, fiind expuse câteva elemente care au concurat la 
producerea evenimentului. 

În vederea stabilirii cu exactitate a contextului care generat incidentul, în perioada 
următoare va fi efectuată o analiză complexă care va aborda aspecte referitoare la 
circumstanțele producerii avariei, evaluarea impactului asupra instalațiilor și asupra 
continuării activității, măsura în care a fost periclitată siguranță personalului, estimarea 
prejudiciului, soluțiile tehnice și organizatorice propuse pentru remedierea integrală a 
situației. De asemenea, se va estima timpul necesar pentru remediere și revenire la 
parametri normali de funcționare. 

La finalizarea analizei, un raport scris va fi prezentat Prefectului Județului Hunedoara, 
membrilor Consiliului de Administrație și conducerii S CEVJ SA, în cadrul unei noi 
întâlniri. 

Vă asigurăm de deplină cooperare pentru transmiterea informațiilor autorizate, astfel 
încât să fie evitată orice distorsionare a unor realități care pot afecta inclusiv siguranța 
sistemului energetic național.  
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